

ကျိန်စုတမ်းမၤစၢၤ Trinity Health ဟ့ၣ်လီၤသးမၤတၢ်လၢ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ, တၢ်ကူစါဒီးတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ် ဆူပုၤလၢအဟဲဆူပအိၣ် လၢကသံၣ်ကသီတၢ်လိၣ်ဘၣ်အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိန်စုတမ်းမၤစၢၤသန့

- တၢ်ဟ့ၣ်ဝဲကျိန်စုတမ်းမၤစၢၤ လၢနစုဟဲန့ၣ်အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်အံၤအခီပညီ ခီဖျါတၢ်စူးကါ [ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်အပတီၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်](#) န့ၣ်လီၤ.
- နမ့ၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ် [200]% မ့တမ့ၢ်စ့ၤန့ၣ် ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်အပတီၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်န့ၣ် နဒီးန့ၣ်တၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲ လၢလၢပွဲၤပွဲၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤဘၣ်ထွဲဒီး တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်လၢ အလိၣ်ဘၣ်လၢကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- နမ့ၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ် [201]% ဒီး [400]% အဘၢၣ်စၢၤ လၢကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်အပတီၢ်န့ၣ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်နကဒီးန့ၣ် တၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲ တကူၣ်တတ်န့ၣ်လီၤ.
- Trinity Health တမ့ၢ်ကယုအဘူးအလဲလၢ ပုၤဆါတဖၣ်အအိၣ် အါန့ၣ် Medicare တၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲအယီၣ်ဘၣ်.
- နတၢ်ဟ့ၣ်သးအဘူးအလဲ, တၢ်အုၣ်ကီၤသး, ဒီးစုလၢတၢ်ထုးထီၣ်သ့လၢခိသ့တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကန့ၢ်ဘၣ် တၢ်မၤစၢၤလီၤအပုၤန့ၣ်လီၤ. နဖျိးစိကြၢၤဘၣ်လၢတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်သ့ ဖဲနမၤန့ၣ်စ့ၤန့ၣ် [400]% လၢကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်အပတီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- နမ့ၢ်ကွၢ်ဆၢၣ်မဲာ်ဘၣ် ကျိန်စုလၢအါအါဂီၢ်ဂီၢ် လၢကတၢ်တတၢ်တနါအယိၣ်န့ၣ် နဒီးန့ၣ်တၢ်မၤစၢၤလီၤအပုၤသ့လီၤ. တၢ်အံၤကဲထီၣ်ဝဲဖဲ နကသံၣ်ကသီတၢ်လၢကတၢ်တတၢ်တဖၣ် လၢအပူၤကွၢ် 12 လါအဂီၢ်န့ၣ် အါန့ၣ် 20% လၢနဟံၣ်ဒုၣ်ဃီထၢစုဟဲန့ၣ်အါန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤလီၤအပုၤန့ၣ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ကပၣ်ဃုာ်စ့ၢ်ကီး နတၢ်ဟ့ၣ်သးအဘူးအလဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤပၣ်ဃုာ်သ့စ့ၢ်ကီး တၢ်အုၣ်ကီၤသး, ဒီးစုလၢတၢ်ထုးထီၣ်သ့လၢခိသ့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.



တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤလၢနယုထၢသ့တဖၣ် ဒ်အမ့ၢ် တၢ်ကယၢ်ကယဲတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်န့ၣ် တဖျိးစိကြၢၤဘၣ်လၢ ကျိန်စုတမ်းမၤစၢၤအဂီၢ်ဘၣ်.

ကပတံထီၣ်တၢ်လၢ ကျိန်စုတမ်းမၤစၢၤအဂီၢ် မၤဝံၤမၤပွဲၤဒီး ဆုၤထီၣ်လံာ်ပတံတက့ၢ်. Trinity Health ကျိန်စုတမ်းမၤစၢၤသန့ ဒီးလံာ်ပတံန့ၣ် ပုၤဒီးန့ၣ်အီၤသ့လၢ တၢ်ဆါဟံၣ်အပုၤယဲၤသန့ကဘျဲး **Saint Alphonsus: Helping patients with medical financial services** န့ၣ်လီၤ. နယုသ့ သန့ဒီးလံာ်ပတံအလံာ်ကွဲးဒိတဘျဲး ခီဖျါတၢ်လဲၤဟး, လံာ်တၢ်း မ့တမ့ၢ် တၢ်ကီးလီတဲစိဆူ တၢ်လီၤလၢနန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ မ့တမ့ၢ် ခီဖျါတၢ်ဆဲးကျိး Trinity



Health Enterprise Patient Financial Services, 20555 Victor Parkway, Livonia, MI 48152, အပူကလီလ 800-494-5797 နှင့်လီ။

Trinity Health ကျိန်စုတင်မၠၤသန့, လံာ်ပတံ, ဒီးတင်ကွဲးဖျိလၢ ကျိန်လၢပုၤနၢ်ပၢ်ညီတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တင်ကွဲးကျိန်ထံအီၤလၢကျိန်အဂၤတဖၣ် ဒီးနဒိးန့ၣ်အီၤသ့ ဒီဖျိတင်ဆဲးကျိးတင်ဆါဟံၣ် မ့တမ့ၢ် ပုးဆါကျိန်စုတင်တိစၢၤမၠၤဝဲၤကျိၤ လၢတင်ကွဲးဃာ်လၢထးန့ၣ်လီၤ။

ကရၢတိစၢၤမၠၤတၢ်အစၢၤ ကရၢတိစၢၤမၠၤတၢ်တဖၣ် လၢအဟ့ၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တင်ကွဲးထွဲလၢအလိၣ်ဘၣ်လၢ ကသံၣ်ကသီတင်ကူစါလၢ တင်ဆါဟံၣ်အပူၤ, လၢတင်အုၣ်ကီၤအီၤဒီဖျိ တင်ဆါဟံၣ်အကျိန်စုတင်မၠၤသန့န့ၣ် အိၣ်ဝဲလၢအုၣ်ထၢၣ်နဲးအလီၤ မ့တမ့ၢ် ဖဲနယုဒီၤအခါန့ၣ်လီၤ။

ကတီၢ်ဖျိဒီးကတီၢ်ယံာ်တၢ်ဟ့ၣ်အလဲတၢ်တိကျဲၤတဖၣ် နဟ့ၣ်န့ၣ်ယၢၣ်မ့ၢ်တသ့န့ၣ် နကဖျိးစိကြၢးဘၣ်လၢ ကတီၢ်ဖျိမ့တမ့ၢ်ကတီၢ်ယံာ် တၢ်ဟ့ၣ်အလဲတၢ်တိကျဲၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ။ Trinity Health အကတီၢ်ဖျိတၢ်ဟ့ၣ်အလဲတၢ်တိကျဲၤန့ၣ် တလိၣ်ဟ့ၣ်စုအအုၣ်ဘၣ်. ပုၤဆါတဖၣ် ကဘၣ်ဟ့ၣ်စုအိၣ်တၢ်တဖၣ် လၢတနံၣ်အတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. နဒိးန့ၣ်သ့ ကတီၢ်ယံာ်တၢ်တိကျဲၤလၢအိၣ်ဒီးစုအအုၣ် ဖဲနဟ့ၣ်စုအိၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျိလၢ တနံၣ်အတီၢ်ပူၤတသ့အခါန့ၣ်လီၤ။

ပုၤဆါကျိန်စုတင်တိစၢၤမၠၤတဖၣ် ကျိန်စုဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ် အိၣ်ဝဲလၢ ကမၠၤမၠၤအဂီၢ်လီၤ။ အဝဲသ့ၣ်ကမၠၤမၠၤလၢ တင်မၠၤဝဲၤပုၤ ကျိန်စုတင်တိစၢၤမၠၤတၢ်ပတံထီၣ်တဖၣ်အဂီၢ်လီၤ။ အဝဲသ့ၣ်ကဆၢတံာ် တင်မၠၤမၠၤအိၣ်ဝဲလဲၣ်န့ၣ်လီၤ။ တၢ်အံၤပုၤဃုာ်ဒီး တၢ်သမံသမိးတၢ်ဖျိးစိကြၢးဘၣ်လၢ Medicaid အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။

နဆဲးကျိး ကျိန်စုဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်လၢ တၢ်လီၤလၢနဒိးန့ၣ်တင်ကွဲးထွဲသ့န့ၣ်လီၤ။ မ့ၢ်နဖျိးစိကြၢးဘၣ်လၢ ကျိန်စုတင်မၠၤအဂီၢ်န့ၣ်ကျိန်စုဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် ကဆၢတံာ်စၢၤန့ၣ်လီၤ။ ကျိန်စုဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်တဖၣ် ဟ့ၣ်သ့စ့ၢ်ကီး ကျိန်စုတင်မၠၤသန့, လံာ်ပတံဒီး တင်ကွဲးဖျိလၢကျိန်လၢပုၤနၢ်ပၢ်ညီ အလံာ်ကွဲးဒိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ။